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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Orbán Viktor, miniszterelnök 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért nem vállalja fel a szavait? Miért nem Ön 
válaszol az Önhöz intézett kérdéseimre?" 

Tisztelt Miniszterelnök Úr!

Ön a III. Budapesti Demográfiai Csúcsnak nevezett showműsorban több olyan kijelentést is tett,
amivel kapcsolatban kérdéseket tettem fel Önnek illetve a szaktárcának. Konkrétan az alábbiakat:

K/7385: A harkály a hibás? Avagy mi az oka annak, hogy nem születik több gyermek, ha olyan
csodálatos a kormány családpolitikája?, 

K/7386: Nem gondolja, hogy éppen a Kormány az, aki behatol az emberek életébe?, 

K/7387: Milyen családtámogatási juttatásokat akarnak összekötni a munkavállalással?, 

K/7388: Mit jelent az, hogy "a gyermekeknek nyújtott támogatásokat össze kell kapcsolni a szülői
kötelességek teljesítésével"?. 

Az első kettőt Önhöz intéztem, de azokra is az EMMI államtitkára válaszolt, a sokoldalú Rétvári
Bence. Egyrészt nem véletlenül kérdeztem Önt, hiszen ezeket a kijelentéseket Ön tette, és ezek nem
kifejezetten  kormányzati  intézkedésekre  utaltak,  így  biztam benne,  hogy megválaszolja  azokat.
Másrészt Rétvári Bence, illetve az EMMI semmire nem képes érdemi választ adni, ez most is így
történt. Jó lenne, ha visszafogná a csaholó kutyáját, mert amiket válaszol, az bicskanyitogató. Hogy
van képe bármelyiküknek is, 2019. szeptemberében, még mindig „elmúlnyolcévezni”? 

Mindezek után kérem, hogy a korábban feltett kérdéseimre Ön válaszoljon! Megismétlem azokat:

Mivel  Ön  azt  mondta,  „régebben  Magyarországon  meglepetést  okozott  volna  egy  demográfiai
konferencia,  nem  is  tartottak  ilyet,  mert  azt  gondoltuk,  a  harkályt  nem  kell  biztatni,  hogy
kopácsoljon", ezért kérdezem:



A harkály  a  hibás?  Avagy  mi  az  oka  annak,  hogy  nem születik  több  gyermek,  ha  olyan
csodálatos a Kormány családpolitikája? 

Továbbá azt is mondta ezen a rendezvénye, hogy „a magyar modell alapja alkotmányos természetű,
ennek hiányában ugyanis nem lehet hosszú távú családpolitikát folytatni”.  Hozzátette:  „ezek az
alkotmányos  alapok  védenek  meg  a  családellenes  bírósági  döntésektől,  valamint  attól,  hogy  a
gyakran  családellenes  nemzetközi  szervezetek,  NGO-k,  hálózatok  "behatoljanak"  a  magyar
államéletbe, döntéshozatalba."

Mindezek miatt kérdezem:

Nem gondolja, hogy éppen Ön, illetve a Kormány az, aki behatol az emberek életébe, amikor
megmondja, hogy kik, mikor és mennyi gyermeket szüljenek? 

Nem gondolja, hogy éppen Ön, illetve a Kormány az, aki behatol az emberek életébe, amikor
csak azok kaphatnak kedvezményes hitelt,  lakástámogatást, juttatásokat, akik kellő számú
gyereket nemzenek? 

Nem gondolja, hogy éppen Ön, illetve a Kormány az, aki behatol az emberek életébe, amikor
alaptörvényi szinten meghatározza, hogy kik számítanak családnak? 

Tisztelettel várom válaszát!

Budapest, 2019. szeptember 24.
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